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Verslag      juni 2014 

 

Raad van Bestuur Sportraad 
 
 

Datum:   woensdag 18 06 2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_140618 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 18 06 2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Kurt Persegael, Erwin Druyts, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, Johnny 
Verachtert, Kathleen Hermans, Jan Schoeters, Vic Schuer, Laure Aerts, Hannes Anaf 
 
Verontschuldigd: Ludo Van der Veken, Geert Van Autenboer, Luc Devolder, Tim Stas, Leo De Houwer 
Afwezig: Ronny Ceusters, Steven Huynen, Heidi De Beckker, 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’22 05 2014’’ (ES) 

Het verslag wordt goedgekeurd 
- Clubs moeten nog geïnformeerd worden over de nieuwe subsidiereglementen. Infosessies do 18/9 en ma 

22/9 in een vergaderzaal de Warande. Wordt voor eind juni gecommuniceerd.  
Er is een Excel opgemaakt als aanvraagformulier voor de nieuwe subsidiedossiers. Deze zal aan de 
sportraadleden bezorgt worden.  

- Overleg sportraad/schepen/functionaris voor overleg over het beheer van de sporthal moet nog gepland 
worden 

- Persmoment inhuldiging nieuwe plakkaten ‘Wall of Fame’ 
Vrijdag 5 september om 19 uur. 

Raadsherenpark: 
Bedankt Fred om de rondleiding en toelichting over het raadsherenpark te geven vorige sportraadvergadering. 
Vraag van Ludo om het verslag aan te vullen met de medewerking van de restauratie van het raadsherenpark door 
‘Centrum Leren Werken (CLW) De Vesten’.  
Er zijn verschillende mogelijkheden zoals een oriëntatieloop, wandelmogelijkheden, basket, volleybal en/of voetbal.  
Vanuit de Sportraad is er nog nood aan een visie omtrent de toekomst van het beheer van het ‘Raadsherenpark vzw’. 
 Geëngageerde leden zijn Fred en Jan. Ze gaan een nota ontwerpen met de mogelijkheden.  
Vragen: Is er een bosbeheersplan? Wie beheert het bos momenteel? Wat zijn de mogelijkheden en hoe is de situatie 
gegroeid? (op te vragen door Hannes) 

2.  Terugkoppeling advies 2014/02 ‘Subsidiereglement Stimuleringsfonds’ 

Reglement is via het schepencollege goedgekeurd door de gemeenteraad begin juni. Het reglement is vanaf heden dus 
lopende. De adviezen van de verschillende adviesraden waren niet toegevoegd als bijlage, al was het advies van de 
Sportraad tekstueel wel opgenomen in de bundel.  
Aangezien de andere raden niet adviseerden om de raadsvoorzitters toe te voegen, is dit niet weerhouden. Er werd 

voorgesteld om in september alsnog de verschillende raadsvoorzitters samen te brengen om het stimuleringsfonds 

verder uit te diepen. 

Sportraad staat positief tegenover het samenbrengen van de verschillende adviesraden. Op initiatief van de directeur 

CVT zullen de voorzitters van de adviesraden samengebracht worden in september 2014. 

Er zijn momenteel reeds 3 aanvragen lopende: Turnhout Klassiek, Parknacht en WK voetbal. 

3.  Advies ‘Jaarverslag Sportregio Noorderkempen 2013’ 

Het werkingsverslag 2013 staat geagendeerd op de gemeenteraad van 30 juni. Het advies van de Sportraad wordt 

meegenomen naar de gemeenteraadscommissie en nog toegevoegd aan de bundel. 
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De sportraad adviseert positief op het werkingsverslag 2013. 

Uit het jaarverslag vindt Jan dat het engagement van Turnhout nog onvoldoende blijft.  

4. Stand van zaken toekomst sportregio Noorderkempen ILV 

De brief vanuit het APB Sport is toegekomen waarin het APB officieel uit de ILV stapt. 

Vanuit het APB Sport zal er geen financiële middelen en geen structureel personeelslid meer ter beschikking gesteld 

worden vanaf 2015. Deze beslissing van het APB sport is er gekomen na de interne staatshervorming, besparingen en 

de nood om meer projectmatig de gemeenten te ondersteunen i.p.v. structureel. Turnhout heeft ook een 

besparingsoefening gehad waar ze ervoor gekozen heeft om 20% te verminderen in alle toelagen, ook in de toelage aan 

de sportregio. Concreet wil Turnhout de toelage aan de Sportregio met 20% verminderen, de andere gemeenten willen 

dit niet (dit werd gesteld op een informeel overleg tussen de schepenen van sport van de deelnemende gemeenten – op 

8/5/2014). 

Op de Algemene Vergadering Sportregio Noorderkempen (SR NK) op 22 mei werd er naast het werkingsverslag ook 

over de toekomst van de sportregio gesproken.  

Deze maand zal APB Sport (normaal) hun portfolio bekend maken met de projecten die ze zullen doen in de toekomst. 

Daarnaast is er op de Algemene Vergadering SR NK beslist om een gesprek met deputé Peeters te plannen. In 

voorbereiding van dit gesprek zal het standpunt van het schepencollege gevraagd worden.  

Er is een gesprek met gedeputeerde Peeters gepland op dinsdag 24 juni 2014. Er zal meer structurele ondersteuning 

voor de sportregio gevraagd worden i.p.v. projectmatige ondersteuning. Bijkomend zal de Raad van Bestuur APB Sport 

in juni zijn portfolio nog goedkeuren. Aan de hand daarvan zal ook bekeken worden welke opties Turnhout heeft. 

Wel is er afgesproken om tegen september vanuit Turnhout een duidelijk standpunt te hebben naar de bijkomende 

Algemene Vergadering van Sportregio NK toe.  

Sportraad wil een bondig advies schrijven over de toekomst van de sportregio. Sportraad vindt ook dat de middelen van 

Turnhout nuttiger ingezet kunnen worden, ongeacht dat dit wel of niet in de Sportregio gestoken worden. Sportraad vindt 

dat Turnhout enkel in een nieuwe Sportregio kan stappen als de meerwaarde voor Turnhout meer en duidelijker is. Als 

centrumstad heeft Turnhout nu eenmaal andere behoeften als hun naburige gemeenten. 

5.  Schepenkwartier 

Uitbating cafetaria sporthal: 
- De huidige cafetaria-uitbater ziet het door gezinsproblemen niet meer zitten om de cafetaria van de 

sporthal uit te baten. Het contract zal opgezegd worden.  

- Bij de toekenning een jaar geleden was er ook een 2e kandidaat. Die is nog steeds geïnteresseerd en zal 

waarschijnlijk de cafetaria openen, weliswaar tijdelijk. Dit is belangrijk voor de zomerperiode (minigolf).  

- Deze persoon zal de cafetaria tijdelijk mogelijk uitbaten, waarna een nieuwe procedure opgestart zal 

worden. 

- Tijdens deze periode zal er onderzocht worden of de uitbating van de minigolf mee in de concessie 

opgenomen kan worden.  

Sportraad streeft naar een duurzame partner om de cafetaria uit te baten en om de cafetaria aantrekkelijker te maken.  
 
Problemen sporthal SO Zenit: 
Momenteel zijn handbal, zaalvoetbal en schermen hier gehuisvest. Er zijn hier problemen naar vandalisme toe en de 
school wou de samenwerking stopzetten. Na een gesprek is er beslist om de overeenkomst toch verder te zetten, maar 
om de zaalvoetbal te verhuizen naar de stedelijke sporthal Stadspark. Zaalvoetbal speelt competitie in de Kempische 
zaalvoetbalbond en dit zijn steeds wisselende ploegen/gezichten. Handbal en schermen kan blijven in sporthal SO Zenit.  
GO! 7 Scholengroep Kempen (de koepel van het gemeenschapsonderwijs) heeft generieke richtlijnen opgesteld voor al 
hun sporthallen van scholen in de Kempen (Geel, Herentals, Turnhout). Er zijn nieuwe afspraken gemaakt met de clubs 
over gebruik van de sporthal, het niet toestaan van feestjes, over het gebruik van badges i.p.v. sleutels ed.). 
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Schaatsbaan Turnhout: 
Er waren geruchten in de pers dat de schaatsbaan in Turnhout zou verhuizen. Dit zijn niet enkel geruchten, want de 
schaatsbaan is effectief op zoek naar een grotere locatie voor een nieuwe schaatsbaan. Geel is een mogelijke locatie. 

6. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Uitnodigingen: 

- Sportradentreffen i.f.v Special Olympics 2014  sluitingsceremonie Special Olympics op zaterdag 20 
september namiddag in het Sportpaleis (Antwerpen) – inclusief busvervoer vanuit de sportregio.  

i. Wie heeft er interesse om mee te gaan? 

- Officieel ontvangst Maltese delegatie in Turnhout  woensdag 10 september 2014 om 10.30u – 
raadszaal stadhuis 

i. Noteer het alvast in de agenda’s, officiële uitnodiging volgt nog in augustus. 

Kathleen: 
- Vraag naar de effectieve/nieuwe werkgroepleden communicatie: Kathleen, Erik, Frans, Kurt en Tim. 

De nieuwe werkgroepleden engageren zich om tegen eind augustus terug te koppelen. 

Erik: 
- Vraag om het beheerscomité stadion stadspark nog eens bij elkaar te roepen (nog voor de 

zomervakantie), alsook de raad van beheer sport.  

Jan: 
- Vraag om het verhuurschema sporthal voor volgende seizoen aan de Sportraad bekend te maken. 

- Vraag van hockeyclub Oud-Turnhout om uren ter beschikking te krijgen in de sporthallen in de 

naburige gemeenten. Is dit overwogen in de eigen sporthal en/of andere sporthallen in Turnhout? 

i. Deze zaken kunnen mee besproken worden op het beheerscomité voor sportinfrastructuur. 

ii. Jan neemt rechtstreeks contact op met de sportclub Taxandria en/of met de hockeyfederatie. 

- De werkgroep sportarchief komt elke maand samen in het stadhuis. De werkgroep heeft een 

actieterrein afgebakend. De planning is om de ‘sport legendes’ van Turnhout te interviewen. Er is nood 

aan een overeenkomst met een geïnterviewde om de informatie ter beschikking te stellen aan het 

archief en voor anderen. Deze overeenkomst zal vanuit de Sportraad opgemaakt worden en de 

Sportraad zal dan de informatie ter beschikking stellen aan het stadsarchief.  

- Vraag naar stand van zaken van de website en het daar aan gekoppelde ‘online’ systeem voor het 

beheren van gegevens van sportverenigingen.  

i. Schepencollege gaat een beslissing nemen over wie de website zal beheren 

ii. Laure vraagt na bij de andere adviesraden en/of provincie hoe zij ledenadministratie doen 

Johnny: 
- Oproep om het reserveren van vergaderzalen en/of sporthal ook te digitaliseren. 

 
Engagement van de voorzitter om de leden die steeds afwezig zijn te contacteren en te peilen naar hun verdere 
motivatie. Terugkoppeling volgende sportraadvergadering. 
 
 
 
Einde vergadering: 21:45 uur 
 
Volgende vergadering: 20 08 2014 | 19.30 uur | clublokaal petanqueclub Technico (Smiskensstraat 45 in Turnhout, 
ingang langs de sporthal naar achter wandelen). 


